
        Zápisnica zo zasadnutia OZ zo dňa 16.02.2012 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie. 

 

2. Kontrola uznesenia 

3. Rozbor hospodárenia a čerpanie finančných prostriedkov za rok 2011, 

Záverečný účet, Stanovisko kontrolnej komisie k záverečnému účtu  

4. Inventarizácia obecného majetku. Zápis ÚIK 

5. Úprava rozpočtu – urbanistická štúdia IBV Zvolenská Slatina – Východ, 

rekonštrukcia soc. Zariadenia v ZŠ 

6. Plán zasadnutí pracovných porád a OZ 

7. Ţiadosť o legalizáciu stavby na cudzom pozemku 

8. Ţiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku obce 

9. Ţiadosť o dodatok k nájomnej zmluve – Pneuservis 

10. Ţiadosť o prenájom záhrady – SlSk Korčín 

11. Ţiadosti o zmenu a schválenie otváracích hodín jednotlivých prevádzok 

12. Ţiadosti o zriadenie stávkových kancelárií 

13. Ţiadosť o usporadúvanie zábav v letných mesiacoch v Penzióne Zlatý dukát 

14. Ţiadosť Spoločnosti Pohronie o odpustenie poplatku za KO a DSO 

15. Zaobstaranie propagačných materiálov obce  

16. Diskusia 

17. Návrh uznesenia 

18. Záver   

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla starostka obce Ing. Mária Klimentová. Privítala všetkých 

prítomných. Oboznámila prítomných s programom a dala hlasovať o prijatí programu. Všetci 

jednohlasne súhlasili s navrhnutým programom. Do návrhovej komisie navrhla poslancov: 

Marián Kučera, Michaela Svorenová, Alena Kubovská – jednohlasne schválení 

Overovatelia: Mária Huliaková, Elena Bartková – jednohlasne schválení 

 

K bodu 2: 

Kontrolu uznesení vykonala Ing. Pavlendová, prednostka OcÚ. Správa tvorí prílohu 

zápisnice. Konštatovala, ţe jednotlivé uznesenia sú splnené. 

 

 

 



 

K bodu 3: 

Rozbor hospodárenia a čerpanie finančných prostriedkov za rok 2011, Záverečný účet, 

Stanovisko kontrolnej komisie k záverečnému účtu  

A. Svoreňová informovala o záverečnom účte obce za rok 2011. Tvorí prílohu zápisnice. 

M. Svoreňová prečítala odborné stanovisko kontrolnej komisie  k návrhu záverečného účtu za 

rok 2011. Bol spracovaný v súlade so zákonom. Tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 4: 

Inventarizácia obecného majetku. Zápis ÚIK 

A. Svoreňová informovala o vykonaní inventarizácie majetku, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 5: 

Úprava rozpočtu – urbanistická štúdia IBV Zvolenská Slatina – Východ, rekonštrukcia soc. 

Zariadenia v ZŠ 

Starostka informovala o urbanistickej štúdii IBV – zameranie inţ. sietí a komunikácií. Robí to 

pani Vojteková. Problém je, ţe   správcovia inţinierskych sietí potrebujú kompletnú 

urbanistickú . štúdiu. Musíme dať spracovať urb. štúdiu, ktorá bude hovoriť o tom koľko 

domov tam bude,  aké budú, škôlka a pod., čiţe kapacitu územia. Spracovanie štúdie bude 

stáť 7 000 eur.  

Ďalej informovala o rekonštrukcii soc. zariadení . Na konci roku mala škola  usporené 

prostriedky takmer vo výške 6 tis. Eur, ale keďţe ich nevyčerpali  museli ich na konci roka 

previesť na účet obce  a my ich uţ nemôţme vrátiť naspäť, ale schváliť rozpočtovým 

opatrením  na rekonštrukciu. Pred dvomi rokmi sa peniaze ešte vrátiť na účet školy  dali, teraz 

uţ nie. 

K bodu 6: 

Plán zasadnutí pracovných porád a OZ. Tvorí prílohu zápisnice. 

K bodu 7: 

Ţiadosť o legalizáciu stavby na cudzom pozemku 

Starostka informovala o stavbe, ktorá bola  povolená predchádzajúcim vedením p. 

Hreňovčíkovej  pri rodinnom dome na Maloslatinskej ulici. Jedná sa o garáţ, ktorá  nie je 

zlegalizovaná. Poslanci sa rozhodli ţe túto stavbu  dovolia zlegalizovať, ale viac sa stavby na 

cudzích (obecných)  pozemkoch povoľovať nebudú.  

 

K bodu 8: 

Ţiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku obce 

Starostka informovala o ţiadosti p. Igora Lietavu, Hitech elektronik, ul. SNP  o odpredaj 

obecného pozemku pred prevádzkou , meter pozemku dopredu a päť metrov  na šírku. 

Poslanci na pracovnej porade vyjadrili nesúhlas s odpredajom pozemku  z dôvodu, ţe nebude 

prehľadná kriţovatka a bola by narušená uličná čiara.  

 

K bodu 9: 

Ţiadosť o dodatok k nájomnej zmluve – Pneuservis 



Starostka informovala o ţiadosti p. Babica, ktorý v decembri ţiadal o zmenu podmienok 

v zmluve. Uţíval časť dvora, kanceláriu na poschodí a nesúhlasil so štvrťročnými splátkami. 

Poslanci sa tým zaoberali na pracovnej porade  a dohodli sa, ţe štvrťročné splátky vopred  

ostanú tak ako u ostatných nájomcov. Ďalej informovala, ţe dvor vyuţíva len na prechod, 

a ţiada ho vypustiť zo zmluvy, kanceláriu nevyuţíva ako kanceláriu ale  ako sklad a tak sa 

poslanci rozhodli ţe s účinnosťou  od 1.4.2012 schvália dodatok k nájomnej zmluve, kde   

kancelária bude preklasifikovaná na sklad – mení sa sadzba a dvor sa mu zo zmluvy vypustí. 

Suma sa mu zníţi na 779 eur. 

 

K bodu 10: 

Ţiadosť o prenájom záhrady – SlSk Korčín 

Starostka informovala o ţiadosti skautov o prenájme záhrady. Momentálne ju pouţívajú ale 

potrebujú nájomnú zmluvu aby dostali granty.  

Doteraz si tam uţ postavili pergolu, lezeckú stenu a chcú postaviť pec na pečenie chleba. 

Poslanci rozhodli ţe sa im prenajme za symbolické euro na dobu 15 rokov. 

 

K bodu 11: 

Rýchlostná cesta R2 Zvolen východ – Pstruša , katastrálne územie Zvolenská Slatina ponuka 

na uzavretie nájomnej zmluvy 

Starostka informovala o ţiadosti Národnej diaľničnej spoločnosti -  Nájomná zmluva 

a zmluva o budúcej zmluve o vecnom bremene. Obec má pozemky, na ktoré nás ţiadajú 

o zriadenie vecného bremena počas realizácie výstavby. Poslanci súhlasili. 

K bodu 12: 

Ţiadosti o zmenu a schválenie otváracích hodín jednotlivých prevádzok 

Babičkina cukráreň – zmena otváracích hodín – poslanci súhlasia 

Pohostinstvo u Suseda – p. Bombalová – otváracie hodiny – poslanci súhlasia 

Blachotrapez Tvrdošín – otváracie hodiny – poslanci súhlasia 

 

K bodu 13: 

Ţiadosti o zriadenie stávkových kancelárií 

Stávkové kancelária Niké v K-áčku – otvorená denne 

Stávková kancelária Fortuna v  pohostinstve u suseda – otvorená ako pohostinstvo 

Stávková kancelária Star dogs v pohostinstve u suseda – otvorená ako pohostinstvo 

 

K bodu 13: 

Ţiadosť o usporadúvanie zábav v letných mesiacoch v Penzióne Zlatý dukát 

Starostka informovala o ţiadosti p. Chriena o povolenie zábav v letných mesiacoch  máj – 

august v čase od 20,00 hod.  do 3.00 hod. v záhrade. Kultúrna komisia sa týmto problémom 

zaoberala uţ v minulom roku a  dala stanovisko, ţe 1x v mesiaci je treba umoţniť mladým 

ľuďom sa zabaviť. Poslanci súhlasia. 

K bodu 14: 

Ţiadosť Spoločnosti Pohronie o odpustenie poplatku za KO a DSO 

Starostka informovala, ţe si dávajú  ţiadosť kaţdý rok. Majú tam dvoch zamestnancov,  ale 

keďţe si odpad na vlastné náklady  likvidujú, tak im obec  odpúšťa tento poplatok. 



 

K bodu 15: 

Ţiadosť o zníţenie fakturovanej spotreby vody pre Bryndziareň a syráreň 

Starostka informovala o ţiadosti  Bryndziarni o zníţenie spotreby vody za rok 2011, Poslanci 

súhlasia so zníţením ale len na rok 2011. V roku 2012 bude spotreba vody  fakturovaná podľa 

spotrebovanej vody alebo podľa výstupu vlastného merania vypúšťaných splaškových vôd, ak 

si takéto meranie firma nainštaluje na vlastné náklady. 

K bodu 16: 

Zaobstaranie propagačných materiálov obce  

Starostka informovala, ţe sa jedná o  propagačný materiál, čiţe mapky obce aj  v poskladanej 

forme ale zároveň to bude aj veľká tabuľa do exteriéru  kde bude zobrazená Obec Zvolenská 

Slatina so všetkými ulicami, domami, kostolmi, školou, obecným úradom. Tabuľa bude ručne 

maľovaná, odolná voči vode , poveternostným vplyvom a umiestnili by sme ju  pred obecným 

úradom. Taktieţ bude dodaná aj v elektronickej forme a zverejnená na webovej stránke obce. 

K bodu 17 : Diskusia 

 

Starostka informovala ţe dostala po prepadnutí a ublíţení na zdraví na stanici p. Kubiša  list 

od jeho brata a zároveň aj anonym, ktorý tieţ súvisel s týmto prepadnutím a  pobúril hladinu 

v našej obci. Vyzýva  vedenie obce, aby sa touto zhoršujúcou sa situáciou v obci zaoberali. 

Informovala, ţe znovu, tak ako niekoľkokrát predtým,  volala  a zároveň písala list na 

Obvodné oddelenie PZ o zvýšenie hliadkovej činnosti vo večerných hodinách. Odpoveď 

nedostala do dnešného dňa, len  prísľub riaditeľa OOPZ,  ţe zvýšia hliadkovú činnosť počas 

víkendov. Pisateľ vo svojom liste uvádza, ţe  treba riešiť aj rómsky prírastok v našej obci. 

Podľa starostky sa  v súčasnom období neprihlasujú na trvalé pobyty  len pribúdajú 

prirodzeným prírastkom. Tento nárast nastal v predchádzajúcich rokoch, pretoţe naši 

spoluobčania predajom starších rodinných domov na spoločných dvoroch  rómskym občanom 

k tomuto nárastu občanov značne prispeli. Ak je niekto vlastníkom nehnuteľnosti, ťaţko je 

neprihlásiť ho na trvalý či na prechodný pobyt alebo obmedzovať počet osôb. Ţiadny zákon  

to neumoţňuje, práve naopak, zákon o hlásení pobytu uţ pozná aj termín bezdomovec, alebo 

občan z trvalým pobytom na adrese Obce Zvolenská Slatina, čiţe obec nemá ţiadnu oporu 

v zákone, aby mohla túto situáciu riešiť. 

Vl. Bahýľ – je to pravda ţe nemáme právomoc im zabrániť tu bývať, ale navrhuje zriadiť 

občianske hliadky – raz do roka by musel ísť občan na celonočnú hliadku alebo zriadiť 

obecného hlásnika.  Navrhuje aby sme do smernice dali klauzulu dávka v hmotnej núdzi sa 

nepovaţuje za príjem.   

Starostka reaguje, ţe zákon o ţivotnom minime hovorí čo sa za príjem povaţuje a čo nie.. 

nedá sa to do smernice  takto uviesť. 

R. Melicherčík – či obec kontroluje triedený odpad – lebo v zmesovom KO je aj sklo aj 

plasty... a zbytočne sa za to platí.  

Starostka – nemôţe tam postaviť človeka ktorý bude s nimi chodiť. To iste je aj pri VOK – 

prosíme ľudí aby tam nedávali KO. Ale ľudia aj tak dávajú. Nevieme ako to riešiť.  

E. Bartková – je to o disciplíne ľudí a ťaţko sa to kontroluje 

Starostka informovala, ţe sú objednané tri plastové nádoby – papier, sklo, plasty, uvidíme, 

ako disciplinovane budú ľudia triediť aj do týchto nádob. 

Nagy –  ten meter  pozemku pánovi Lietavovi by moţno nevadilo, skôr by riešil  autá pred 

Penziónom Zlatý dukát, lebo je tam zlá viditeľnosť.  

Starostka – nie je tam oficiálne parkovisko nemajú tam čo parkovať 



R. Melicherčík – kriţovatka pri bryndziarni tam by tieţ nemali stáť - riešiť by to mali policajti  

Starostka – bude tam jednosmerná premávka – čakáme na dopravné značenie Slovenskej 

správy ciest  

E. Svoreňová  z bytovky na Druţstevnej ulici – bol jej do bytu doručený vlhkomer tak ako 

často ho má sledovať?  Keď je napadnutý sneh tak má 64 % vlhkosť.  

Starostka skonštatovala, ţe áno byty sú vlhké a boli prizvaní pridať na vlhkomery. 

J. Štepiga – prečo  na prechode nefunguje svetelná signalizácia  

Starostka -  odišla nám signalizácia , ale je spracovaný projekt  na zvýšenie bezpečnosti 

cestnej premávky v obci  – Slovenská správa  ciest, prechody budú osvetlené zospodu – 

Schvaľuje krajský dopravný inšpektorát. Ale do toho času dáme svetelnú signalizáciu opraviť 

J. Štepiga -  návrh, či by sa to miesto tabule  nemohlo riešiť smerovými tabuľami   

Starostka – smerovníky by boli  asi cenovo nákladné, pre úplne cudzieho návštevníka je lepšia 

jedna  centrálna  orientačná tabuľa, ale urobíme aj prieskum trhu čo  budú stáť aj tie smerové 

tabule 

J. Štepiga -  sa pýta ako to dopadlo s Uhliarovcami  

Starostka informovala, ţe uţ z bytu odišiel,  máme kľúče, byt nie je zdevastovaný, je tam 

plieseň,  treba to odplesniť a moţno  vymaľovať hygienickým náterom. Ešte nemáme 

nájomníka. Uvidíme podľa príjmu, kto splní podmienky.  

J. Štepiga - čo sa týka toho multifunkčného ihriska -  neuvaţovali ste kde by to inde mohlo 

byť? Má informácie, ţe sú ďalšie výzvy na realizáciu multifunkčných ihrísk 

R. Melicherčík – kde to spraviť, aby deti nemuseli chodiť cez hlavnú cestu... myslí si, či by sa 

to nemohlo spraviť na Prefektuške.  

Starostka -  teraz je  ihrisko pre verejnosť uzavreté .  Futbalisti nechceli aby sa tam chodilo 

pre trávnik, ktorý bol v záruke. Teraz sa môţe sprístupniť verejnosti určité hodiny a dni v 

týţdni. Bude to musieť niekto chodiť otvárať a zatvárať. Obec vie o výzvach a bude sa snaţiť 

vyuţiť finančné prostriedky z EU, musí sa však určiť miesto, kde má byť umiestnené. 

J. Beňo – Ihriská  dávali väčšinou do školy, ale kvôli káblu vysokého napätia sa to nedá. 

Preloţenie  by stálo okolo 800 tis. Korún. Toto ihrisko nesmie byť na súkromnom pozemku.  

Starostka -  informovala, ţe ešte by mohlo byť pri materskej škole. 

M. Kučera – aj tak ten priestor nie je vyuţitý... a mohol by slúţiť aj ako taký park... 

M. Nagy – či sa nedá dať prechod pre chodcov pred školu, alebo  či sa to nedá riešiť – je to 

hlavná cesta autá tam lietajú 

J. Beňo – retardéry, ktoré tam boli  museli ísť preč 

M. Huliaková – značka pozor deti a rýchlosť je ukradnutá 

Starostka – prechod je tam,  pozrie do pasportu, aké má byť dopravné značenie. 

M. Huliaková – treba kúpiť kameru a nasmerovať na dopravné značenie, ktoré je často 

poškodzované vandalmi. 

 

K bodu 18:   

    

- uzn. č. 91– prijaté  - za hlasovali – Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 92– prijaté –za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 93– prijaté – Za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 94– prijaté - Za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 95– prijaté – za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              



- uzn. č. 96– prijaté –  za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 97– prijaté – za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 98– prijaté – za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 99– prijaté  – za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 100– prijaté –za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 101– prijaté –za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová                      

- uzn. č. 102– prijaté –za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 103- prijaté –za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č.104 – prijaté – za hlasovali–Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č.105 – prijaté –za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č.106 – prijaté –za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č. 107 – prijaté  –za hlasovali–Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján  

Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

           -  proti  Vladimír Bahýl, 

- uzn. č. 108 – prijaté  –za hlasovali–Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján  

Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

           -  proti  Vladimír Bahýl, 

- uzn. č. 109 – prijaté  –za hlasovali–Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján  

Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

           -  proti  Vladimír Bahýl, 

- uzn. č.110 – prijaté –za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č.111 – prijaté –za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

- uzn. č.112 – prijaté –za hlasovali– Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela Svoreňová              

     

K bodu 18: Záver 

 

Na záver starostka poďakovala poslancom a prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala: Z. Hrašková 

 

 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová              Ing. Mária Klimentová 



   prednostka OcÚ            starostka obce 

 

 

Ján Beňo 

zástupca starostky 

  

 

 

 

Elena Bartková       Mgr. Mária Huliaková 

   overovateľ                overovateľ 


